

Ref.: HO 11\3\2023\  
Date: 1<sup>st</sup> Jun 2023

الرقم: مر 2023/3/11 / ايس  
التاريخ: 1 يونيو 2023م

**Customs Notice No. (6) of 2023**

**Launching the National System for Tracking Trucks and Shipments**

**إعلان جمركي رقم (6) لسنة 2023**

**إطلاق النظام الوطني لتتبع الشاحنات والشحنات**

Dear our Valued Customers,

عملائنا الكرام،

Pursuant to the UAE Cabinet's Resolution No. (95) of 2021 concerning the National System for Tracking Trucks and Shipments, please be informed that the administrative penalties provided for in the UAE Cabinet's Resolution No. (96) of 2021, which may arise from the failure of any company exercising transport operations within the territory of the UAE, including:

بناءً على قرار مجلس الوزراء رقم (95) لسنة 2021 بشأن النظام الوطني لتتبع الشاحنات والشحنات، وتطبيقاً للغرامات الإدارية المنصوص عليها بقرار مجلس الوزراء رقم (96) لسنة 2021 المترتبة على عدم التسجيل في النظام اعتباراً من 31 أكتوبر 2023 على كافة الشركات التي تمارس عمليات النقل داخل النطاق الإقليمي للدولة وتشمل:

- transit cargo trucks,
- trucks for transport of dangerous goods,
- trucks for transport of restricted goods,
- and trucks for transport of highly-dutiable goods,

- شاحنات النقل بالعبور (ترانزيت)
- شاحنات نقل المواد الخطرة.
- شاحنات نقل المواد المقيدة.
- شاحنات نقل البضائع ذات الرسوم الجمركية المرتفعة.

to register in the System, will apply as of 31<sup>st</sup> October 2023.

وعليه لتفادي أي غرامات قد تترتب بعد الفترة المحددة عليكم التسجيل في النظام خلال فترة السماح المحددة من خلال الرابط الإلكتروني: <https://register.entsts.ae>

Therefore and in order to avoid any penalties that may arise after the specified deadline, you should register in the System during the specified grace period through this link: <https://register.entsts.ae>.

For your information and necessary action as required;

للتفضل بالعلم واتخاذ ما يلزم.

Dr. Mohammed Abdullah Al Mehrezi

د. محمد عبد الله المحرزي

Director General

المدير العام

